



Version française est ci-dessous

Canadian Society of Plant Biologists
George H. Duff Student & Post-Doc Travel Bursary
Application

This bursary is intended to help students and post-doctoral fellows to travel to Edmonton, AB, to attend **Botany 2015** (<http://2015.botanyconference.org/>), a joint international conference of more than a dozen plant biology societies, July 25-29, 2015.

Eligibility: Applicants must be student or post-doctoral members of the CSPB at the time of application, and must be attending and presenting their work (oral or poster) at the conference.

Amount: Preference will be given to conference participants travelling the furthest and who are first authors on the work being presented. The maximum individual award is \$500.00.

SURNAME _____ GIVEN NAME _____

INSTITUTIONAL ADDRESS _____

TELEPHONE _____ EMAIL _____

ESTIMATED TRAVEL COST (specify whether air or ground transportation):

\$ _____

ELIGIBILITY DECLARATION

I am currently a student or post-doctoral member of the Canadian Society of Plant Biologists. I will give an oral or poster presentation at Botany 2015 entitled:

_____ and authored by:

Applicant _____ Date _____ Supervisor _____
Signature _____ Signature _____

Submit form to the CSPB Western Region Director, Greg Moorhead, either as scanned document by e-mail to moorhead@ucalgary.ca, or by FAX to +1(403)289-9311, attn Greg Moorhead, Dept of Biological Sciences, University of Calgary.

Application Deadline, March 11 2015.

AWARD \$ _____



Société canadienne de biologie végétale
Formulaire de demande de bourse de voyage
George H. Duff pour étudiants et post-doctorants

Cette bourse est vise à aider les étudiant(e)s et les post-doctorants qui se rendre à Edmonton, AB, pour participer à **Botany 2015** (<http://2015.botanyconference.org/>), une conférence internationale conjointe de plus d'une douzaine de sociétés de biologie végétale, Juillet 25-29, 2015.

Critères d'admissibilité: Le candidat(e) doit être membre de la SCBV au moment de la demande, assister au congrès et y présenter ses travaux (présentation orale ou affiche).

Critères de sélection: Le comité de sélection favorisera les candidats ayant à parcourir les plus longues distances pour se rendre au congrès (basé sur les coûts de transport) et qui sont premiers auteurs des travaux présentés. Le montant maximal accordé est de 500.00\$.

NOM DE FAMILLE _____ PRÉNOM _____

ADRESSE DE L'INSTITUTION _____

TÉLÉPHONE _____ COURRIEL _____

COÛTS PRÉVUS POUR LE TRANSPORT (par voie terrestre ou aérienne):

_____ \$

DÉCLARATION D'ADMISSIBILITÉ

Je suis présentement étudiant(e) ou post-doctorant et membre de la SCBV/CSPB. Je présenterai une communication orale ou une affiche à caractère scientifique lors du Botany 2015 intitulé:

Les auteurs de la communication orale ou de l'affiche sont:

Signature _____ Date _____ Signature _____
du candidat(e) du directeur(trice)

Envoyer un formulaire de la SCBV région de l'ouest directeur, Greg Moorhead, soit en tant que document numérisé par e-mail à moorhead@ucalgary.ca, ou par télécopieur au +1(403)289-9311, à l'attention Greg Moorhead, Department of Biological Sciences, University of Calgary.

Date limite de réception des demandes: le 11 Mars 2015.

MONTANT OCTROYÉ \$ _____